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Bestyrelsesmøde for Fællesskolen Nustrup-Sommersted 
SKOLEÅRET 2024 - 2025 

 

Dato 26. september klokken 18.30 - 20.30 

Sted Sommersted 

Deltagere Forældre rep.: Karina Toftebjerg, Helene Østergaard Boisen, Benny Weisbjerg, Dilek Kartal, Luise Bram, 

Simon Hoffmann Christensen og Torben Heima Knudsen 

Lokale rep.: Hanne van der Ploeg Holm 

Medarbejder rep.: Nanna Falk Jensen og Ole Thye Gram 

Ledelses rep.: Ulrik Sander Mortensen, Jette la Cour Landergren og Ole Thye GRam 

Suppleanter: Heidi Midtgaard og Rasa Dzenkauskiené 

Mødeleder Karina Toftebjerg 

Referent Ulrik Sander Mortensen 

Fraværende  

Bilag  

 

Skolens hjemmeside: www.fns.aula.dk  

Emne Tid Mål Referat m. tydelige aftaler 

1. Dagsorden 

Godkendelse af 

dagsorden 

  Ingen bemærkninger 

 

2. Ny skolebestyrelse  Hvad vil vi, hvad kan vi, og 

hvad byder vi ind med. 

Der har været forældrekursus for nye 

medlemmer i skolebestyrelsen. På kurset er 

der blevet gennemgået tildelingsmodel og 

økonomi i skolerne i Haderslev kommune.  

Der har også været talt om hvordan man 

udarbejder principper for skolens virker og 

hvad man hver især kan bidrage med ind i 

en bestyrelse. Et godt kursus.  

 

 

3. Konstituering  Konstituering, herunder 

drøftelse af muligheden for 

en lokalrepræsentant fra 

Nustrup 

Der skal vælges poster til bestyrelsen. 

Formand: Karina Toftebjerg fortsætter 

Næstformand: Torben Knudsen træder ind 

på posten. 

 

Ellers er nye medarbejderrepræsentant 

Keld Damkjær, som er 

Børnehaveklasseleder på Nustrup 

matriklen.  

 

Torben Knudsen og Heidi Midtgaard, som er 

forældre i Sommersted.  

 

 

 

4. Fællesrådsmøde den 

2. oktober 

 Hvem deltager? PT har vi to pladser, men muligvis inviteres 

hele bestyrelsen. Emnet er elevfravær som 

skal drøftes fælles med andre 

skolebestyrelser. Der er inviteret 

fraværsteam fra Ikast-Brande kommune 

som vil fortælle om deres indsats omkring 

elevfravær.  

Heidi, Simon, Torben og Rasa byder sig til 

og deltager på mødet.  

kl 19.00 på Rådhuset i Haderslev. 

http://www.fns.aula.dk/
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5. Lærernes dag  Hvad skal vi, og hvem gør 

hvad? 

Den 5. oktober 2024. Afholdes den 4. på 

vores skole. 

 

Vi aftaler at Sommersted og Nustrup 

koordinerer noget kagebagning til 

personalet og eleverne.  

 

Lidt blomster, flag til personalerummet på 

begge matrikler. (pyntes om torsdagen om 

eftermiddag dagen før) 

 

Et takke-brev til personalet (Karina)  

 

Detaljerne koordineres i hemmelighed, da 

det gerne må være en overraskelse for 

personalet.  

 

6. Kommende 

skolestartere 

 Plan for processen Uge 41 planlægger vi at køre ud med poser, 

magen til dem vi tidligere har kørt ud til alle 

skolestartere i skoledistriktet Sommersted 

og Nustrup. Det er i alt 35-40 poser.  

Skole og Børnehave har haft 

evalueringsmøde på sidste års 100 dage til 

skolestart sammenhæng med børnehaverne 

i Nustrup og Sommersted. Det tyder på at 

vi har fat i noget der gør en positiv forskel 

for forældre og skolestartere.  

 

Skolebestyrelsen tilbyder sig med at være 

med til at få poserne bragt ud, da det er 

mange og lange ture for en mand/kvinde 

alene.  

 

Man overvejer også om velkomstbrevet til 

forældrene skal være på flere sprog. Det 

vendes yderligere i ledelsen. 

 

7. Børnecenter  Byggeri 

Områdefornyelse 

Styregruppe medlemmer 

Næste skridt 

 

Byggeriet er i fuld gang. Der afholdes 

løbende byggemøder omkring detalje-

beslutninger af materialer.  

 

Der har været afholdt et fælles 

bestyrelsesmøde mellem skole og 

børnehave. Der er blandede tilbagemelding 

om hvordan vi kommer videre i forhold til 

bestyrelse. Man hører på vandrørene at 

Sommersted ikke føler sig informeret om 

hvad det er man egentlig ønsker i forhold til 

bestyrelse og mangler måske at se de 

konkrete forslag.  

 

Det peges på at Sommersted borgere/ 

deltagere til mødet, ikke har været bevidste 

om, at der har været tale om en 

fællesbestyrelse for både børnehave og 

skole og at dette også skulle være 

“gældende for Sommersteds matrikler”.  
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Man er usikker på i bestyrelsen hvad næste 

bedste skridt kan være i forhold til 

bestyrelsesorganiseringen. Men peger på at 

ledere for skole og børnehave, samt enkelte 

bestyrelsesmedlemmer mødes og drøfter 

videre.  

 

 

Der ønskes et referat fra afholdte 

fællesbestyrelsesmøde, så man kan læse 

om drøftelserne herfra.   

 

Områdefornyelse: Nustrup, Gram har 

modtaget penge til områdefornyelse.  

Der har været afholdt møde herom.  

(Jette tilføjer fra mødet)  

 

8. Gensidig orientering  • At sikre kort gensidig 

orientering - kræver 

det drøftelse, 

anbefales det 

dagsordensat.  

Ledelsen 
Ansættelsessamtaler i SFO. Der er 
modtaget 75 ansøgere, det er meget pænt. 

Vi håber at kunne offentliggøre fredag den 
27.9. hvem der har fået stillingen. Den vil 
primært være i Nustrup SFO.  
 
Omrokeringer i SFO.  
 
Fortsat arbejde på udvikling SFO 

 
 
Medarbejdere 
Nustrup: Medarbejderne sammen med 

børnehavepersonalet har været rundt og se 
byggeriet. Det har været godt. Man synes 
byggeriet er nået langt.  

  
Sommersted: Motionsdag samlet i skoven. 
Nustrup matrikel kommer og løber med i 
skoven. Det er den 11. oktober. Forældre 
er velkommen til at løbe med. Det vil være 
dejligt. 

   
 
Elevråd/Grønråd/Nustrup 
Ingen bemærkninger 
 
 
Elevråd/Grønråd /Sommersted: Elevrådet 

og grønråd har afholdt møde og drøftet 

bæredygtighed, som er årets grønne tema.  
 
 
Lokale repræsentanter Ingen 
bemærkninger.  
 

Forældrerepræsentanter 
 

Gode forældremøder der har været afholdt 

på begge matrikler og en positiv 

tilbagemelding på, at vi indført ugeopgaver  

Således at man kan følge med i sit barns 

skolegang.  

Evt.     
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Punkter til kommende møde: 

 

 

 

Grøn flag arrangement (Fælles for begge byer) Måske noget liggende i foråret.  

Med noget fælles info omkring vores Fællesskole og vores Fælles børnehave.  

 

 


